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1) Opening  
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
Naar aanleiding van het verslag: afspraken/actiepunten/actiehouder worden 
vetgedrukt in het verslag.  
 
Het agendapunt mededelingen wordt aan de agenda toegevoegd. 
 
Mededelingen 
Het MT meldt dat in het kader van het milieubeleidsplan en in samenwerking met 
Vastgoed oude lampen in het pand zijn vervangen door led lampen die 4x minder 
stroom verbruiken. Zo zullen nog meer acties volgen met het oog op verbetering 
van de duurzaamheid. 
 

2) HR Next level 
Annemarie Duijnstee (HRM) geeft een presentatie over het project HR Next Level.  
Dit project en de daarmee samenhangende oprichting van het Personnel Shared 
Service Centre (PSSC) heeft als doel: verbetering van  de Human Resource- 
ondersteuning op zowel beleidsniveau als op het vlak van administratieve 
processen.  
Vanuit het instellingsplan en de daarin omschreven ambities is gebleken dat het 
oude model niet meer aan de eisen voldoet om een optimale HR ondersteuning te 
bieden. Daarom is gekozen voor vernieuwing. Er vindt een herijking van het 
dienstenpakket plaats en er wordt gekeken hoe competenties daarop aansluiten.  
Deze verbeterslag is te bewerkstelligen door het harmoniseren van de 
administratieve processen en het versterken van de adviesfunctie en wordt 
aangeduid als de HR transformatie. Dit betekent een nieuwe vorm van 
dienstverlening die ook om andere/nieuwe competenties vraagt, met andere 
woorden: een verandering in hoe diensten worden geleverd. In de administratie-
kolom zullen minder mensen gaan werken en in de kolom advies & 
ondersteuning meer mensen. Voor de betrokken medewerkers wordt gezorgd 
voor passende begeleiding met betrekking tot het vergaren van kennis van  
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nieuwe technieken die nodig zijn om de administratieve processen te 
harmoniseren en passende begeleiding met betrekking tot 
loopbaanontwikkeling. 
De adviesfunctie ter ondersteuning van leidinggevende zal worden versterkt. 
Het PSSC moet ook de vermindering van papierstroom bewerkstelligen (van 
papieren autorisaties naar digitale goedkeuring). Mutaties in het administratieve 
proces zijn hierdoor beter zichtbaar en kunnen sneller worden verwerkt. 
Daarnaast zal door de schaalvergroting meer continuïteit, grotere bereikbaarheid 
en meer capaciteit bij piekmomenten zijn. Door de concentratie van kennis en 
expertise wordt ook een vlottere integratie van de wet- en regelgeving bereikt. 
Een servicepunt zal ook onderdeel uitmaken van het PSSC. Bij dit servicepunt 
kunnen alle medewerkers terecht met HR vragen (arbeidsvoorwaarden, salaris), 
maar ook met technische vragen rondom de administratieve processen. 
 
De DR vraagt of het opzetten van dit PSSC vergelijkbaar is met het opzetten van 
het FSSC.  
Het MT beaamt dit. Er is een grote les geleerd met het opstarten van het FSSC en 
dat is het – vanaf het begin -  betrekken van medewerkers bij het project. Dit 
gebeurt nu ook in de vorm van de diverse werkgroepen. 
 
Omdat het hier gaat om een formele reorganisatie vraagt de DR of medewerkers 
bij P &O opnieuw moeten solliciteren naar een functie. 

 
Het MT licht toe dat het hier gaat om een organisatieverandering die gericht is op 
verbeteren van kwaliteit en geen bezuinigingsdoelstelling heeft. De transitie van 
de HR kolom kan op sommige onderdelen gepaard gaan met een formele 
reorganisatie. Het uitgangspunt is nog niet geformuleerd. De verwachting is dat 
deze transitie uitgevoerd wordt zonder gedwongen ontslagen. 
Voor de goede orde wordt gemeld dat deze organisatieverandering 
Bestuursbureau-overschrijdend is. Dit houdt in dat de Universiteitsraad formeel 
gesprekspartner is in dit proces. De Dienstraad zal bij het vervolg worden 
betrokken. 
 
De DR is benieuwd naar het gevoel dat medewerkers bij P&O hebben t.a.v. deze 
transitie, kan het MT daar iets over zeggen? 
Via Nieuwsbrieven worden de medewerkers op de hoogte gehouden. De 
stuurgroep houdt nauw contact met de werkgroepen en de leidinggevenden 
hebben een actieve rol in het informeren van hun medewerkers. 
Het MT heeft van medewerkers nog geen signalen gekregen die erop zouden 
kunnen duiden dat ze zich zorgen maken. Men is positief en ziet ook het FSSC als 
goed functionerend voorbeeld. 
  

 De DR vraagt waar het PSSC gevestigd gaat worden in het Bestuursbureau. 
 Dit is nog niet duidelijk, aldus het MT; het streven is het de medewerkers zo dicht 
 mogelijk bij elkaar te huisvesten. 
 

AFSPRAAK: Het MT en de DR spreken af dat de DR 2 x per jaar wordt 
bijgepraat m.b.t. stavaza project HR Next Level. 
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3) Arbo  
De DR wil graag weten of er genoeg bedrijfshulpverleners (bhv-ers) zijn. Het MT 
beaamt dit voor het Bestuursbureau betreft. 
Het verslag is laat dit jaar. Wat betreft de plannen voor 2017 kan het MT melden 
dat er gestreefd wordt naar verbetering op het gebied van milieuaspecten als 
afvalstroom en energieverbruik. 
De DR stemt in met het arbo- jaarverslag 2016 en jaarplan 2017. 
 

4) Beleid mobiele telefoons 
De regeling gebruik mobiele telefoons is aangepast en ligt voor ter bespreking 
met de DR. 
De DR vraagt voor hoeveel mensen deze regeling van toepassing is. Bijvoorbeeld 
ook voor mensen die veel buiten de deur vergaderen? 
 
Het MT denkt hierbij aan bijvoorbeeld P&O adviseurs die op verschillende 
plekken werkzaam zijn. Het MT hanteert een zuinig beleid. Iedereen beschikt 
tegenwoordig over internet en de vergoeding daarvoor is enkele jaren geleden 
afgeschaft. Hetzelfde beleid geldt voor de telefoons. Daar staat tegenover dat het 
beleid t.a.v. het uitgeven van laptops of iPad ruimer is. 
Een en ander houdt ook verband met een veel bredere discussie; in de toekomst 
krijgen we wellicht een situatie waar helemaal geen vaste telefoons meer worden 
gebruikt. De voortgang van dit proces heeft te maken met aspecten als privacy en 
beveiliging. Hier wordt al wel over nagedacht. 
De DR gaat akkoord met de tekst voor het ABC m.b.t. mobiele telefoons. 
 
AFSPRAAK: 
Het MT ontvangt van de DR graag opmerkingen/updates t.a.v. het ABC. 
 

5) Naar aanleiding van de agendapunten ingebracht door de DR ontstaat een 
gedachtewisseling tussen de DR en het MT m.b.t. het zgn. “nieuwe werken” en de 
toekomst. 
De DR ziet graag een moderne werkomgeving voor kenniswerkers en vindt dat 
het BB hierin achter blijft ten opzichte van andere universiteiten. Het van 9-5 
werken is niet meer van deze tijd. De DR heeft het gevoel dat er binnen het 
Bestuursbureau te veel wordt gestuurd op aanwezigheid in plaats van op 
resultaat en vindt dat er meer flexibiliteit moet zijn ten aanzien van thuiswerken 
en werktijden. Het werken op een andere locatie zou meer gestimuleerd moeten 
worden. De ROG zouden beter afgestemd moeten worden op de nieuwe manier 
van werken; meer specifieke afspraken, bijstellen en evalueren. 
Daarnaast is de DR van mening dat de medewerker ontwikkeling verbeterd kan 
worden; meer kennisuitwisseling (centraal-decentraal) en het bevorderen van 
samenwerking met faculteiten. 
Over een moderne werkomgeving wil het MT graag  van gedachten wisselen met 
de DR.  Het valt het MT op dat hierin vaak gesproken wordt over thuiswerken. 
Om verschillende redenen is het beleid t.a.v. thuiswerken terughoudend; 
bereikbaarheid, direct contact met de werkvloer zijn daar voorbeelden van. Het 
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MT is eveneens van mening dat de samenwerking tussen verschillende 
afdelingen binnen het BB; het weten waar de ander mee bezig is, verbeterd kan 
worden. 
Het MT merkt op dat voorkomen moet worden in beelden te praten en stelt voor 
concreet te blijven en stelt voor de gedachtewisseling in volgende bijeenkomst 
voort te zetten. 
 
De afspraak is deze gedachtewisseling volgende vergadering voort te 
zetten. 
 
Kernpunten: 
 
- thuiswerken (concrete taken) 
- nieuwe werkplek-concept; wanneer, waar, IT- mogelijkheden. 
 

 De vergadering wordt gesloten. 
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